
Referat fra bestyrelsesmøde i afd. 26, Frederikparken 18.3.2025. 

 

1. Siden sidst 
Prinseparkens grundejerforening afholder generalforsamling den 24. marts i Frederikparken 
2.2.   sal dør 4 kl. 18.00. Vores afdeling repræsenteres af bestyrelsesmedlem John Wilde. 
Der skal behandles et forslag om at dæmpe hastigheden med en termoplastisk vejmarkering. 
 
Der er tilfredshed med det nye firma, som vi har ansat til at vaske vinduerne. 
 
 

2. Nye indflyttere 
Der er flyttet 3 nye beboere ind i afdelingen, og de er blevet modtaget med en velkomsthilsen 
fra bestyrelsen. 
 

3. Maling af bænke 
Sidste år var vejrguderne bestemt ikke med os, og det lykkedes ikke at få alle bænkene i 
afdelingen malet. Men bestyrelsen giver ikke op. 
Der er nu afsat en ny ”maledag” lørdag den 3. maj – alternativt den 4. maj, hvis vejrguderne ikke 
helt er med os. Der vil blive udsendt en indbydelse med tidspunkter og tilmelding, for selve 
arbejdet sluttes selvfølgelig af med en grillpølse og en forfriskning 
 

4. Kommende markvandring 
Bestyrelsen går hvert år en tur  med ejendomsinspektøren og at se, om der skulle være ting, der 
skal bringes i orden, og dette blev drøftet i bestyrelsen. 
Ved sidste Afdelingsmøde blev det besluttet, at der i  alle cykelskure og redskabsskure skal 
være adgang til en stikkontakt. John checker med ejendomsfunktionæren, om der endnu 
mangler nogle stikkontakter. 
 

5. Eventuelt 
Bestyrelsen og mange andre afventer spændt, hvordan det store blomsterbed foran nummer 
11 kommer til at blomstre i år. Det har været lidt op af bakke med tørke og regn, men der 
vedligeholdes stadig på bedet. 
Der arbejdes videre med en ide om at etablere insekthoteller mm., måske kunne man lave en 
”byggedag” med børn. 
 
Næste bestyrelsesmøde er fastsat til mandag den 28. april kl. 16. 

 

 


